

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN VEGETABLE OIL INDUSTRIES Date: 23–12–2020 10:43:12 AM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting The Board of Directors of JORDAN VEGETABLE OIL INDUSTRIES cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 11:00 on 31–12–2020 at via the visual and electronic communication to discuss the following matters:	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان السادة بورصة عمان اسم الشركة: مصانع الزيوت النباتية الأردنية التاريخ: 2023-10:43:10 AM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي الأردنية دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة الأردنية دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 31–12–غير الساعة 11:00 في عبر وسيلة الاتصال المرئي والسمعي زووم وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:
Subject:	الموضوع:
Amending the Company's Articles and Memorandum of Association (the proposed amendments must be attached to the invitation)	تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي. (يجب ارفاق التعديلات المقترحة على العقد والنظام الاساسي في لدعوة للاجتماع)
Add and update the purpose of the company goals	التعديل على عقد التاسيس وذلك إضافــــة غاية لغايات الشركة. ".
Other:	آخر:
1.Cancellation of the decisions taken in the fifth extraordinary general assembly meeting held on 10/19/2020 related to "one of the company's objectives is to lend to others and insure its loan with bank bonds and / or pledge movable and immovable funds" when it is in the company's supreme interest and the continuation of its work. With clients . 2.Add the purpose of the company goals and it is" the company has the right to seize movable and immovable property as a security for the debt owed by others resulting from its sales in a manner that serves the interest of the company and the implementation of its objectives".	الانحاء القرارات المتخذة في إجتماع الهيئة العامة غير العادي المنعقد بتاريخ 2020/10/19 والمتعلق " أن من غايات الشركة أن تقرض الغير وتؤمن على قرضها بالسندات البنكية و / أو برهن الأموال المنقولة وغير المنقولة العليا وإستمرار عملها مع العملاء . وإستمرار عملها مع العملاء . وإضاف حاف المنقولة وغير يحق للشركة رهن الموجودات المنقولة وغير يحق للشركة رهن الموجودات المنقولة وغير
Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: basem kokash Position: Head of shareholders	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: basem kokash المنصب: رئيس قسم المساهمين